
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 3. november 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 143
Hvor mange møder har ministeren afholdt med KL siden 1. juli 2019 og til i dag om
problemerne med overbelægning på hospitalerne? På hvilke af møderne har man drøftet
aflastningspladser i kommunerne, og hvilke initiativer og overvejelser har sådanne drøf-
telser resulteret i?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane Heitmann (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jane.Heitmann@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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